
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. november 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Det største danske rederi, AP Møller Mærsk, melder om et overskud for 3.kvartal 2021 på 
35 mia. kr. efter skat, og et forventet overskud for 2021 på over 100 mia. kr., hvilket vil 
bringe tonnageskatten for rederiet ned på mindre end 1 promille. Finder ministeren det på 
den baggrund tidssvarende, at danske rederier modtager en årlig statsstøtte i omegnen 
af 2 mia. kr. via tonnageskatteordningen og DIS-ordningen – således også i 2021 og 
2022, hvor indtjeningen for rederierne tegner rekordstort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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